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Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága 2025. február 17-ei  

13 óra 00 perckor megtartott rendes nyílt üléséről 

 

Jelen vannak: Dr. Pleva Dániel Bizottság elnöke 

  Devosa Gábor Bizottság tagja 

dr. Kosztolányi Dénes Bizottság tagja 

Bakonyi Karola Bizottság tagja 

Bibók Erzsébet Franciska Bizottság tagja 

Lajos Béla Bizottság tagja 

 

Meghívottak, vendégek: 

Szücs Balázs alpolgármester 

Tóth János jegyző 

dr. Mészáros-Rajczi Andrea aljegyző 

Szegény Ákos Humánszolgáltató Iroda irodavezető-helyettes 

Czikora Petra Humánszolgáltató Iroda irodavezető-helyettes 

Nemes Erzsébet Pénzügy Iroda irodavezető 

Farkas Tünde Bischitz Johanna Integrált Humán Szolgáltató Központ igazgató 

Kohári Edit tanácsadó 

Prógli Katalin jegyzőkönyvvezető 

Boross Sándor Bihari János Kulturális Egyesület elnök 

 

Az elnök üdvözli a bizottság tagjait, vendégeket, meghívottakat a bizottság 2025. február 17-ei 

rendes nyílt ülésén. Az elnök megállapítja, hogy a bizottság 6 fővel határozatképes. Török 

Csaba Norbert bizottsági tag előre jelezte távol maradását. 

 

Az elnök tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy Gyuris Gabriella irodavezető távollétében 

Czikora Petra vagy Szegény Ákos tudnak tájékoztatást adni, ha kérdés merül fel. 

 

Az elnök szavazásra bocsátja a napirendet. 

 

A szavazás eredménye 6  igen  0  nem    0   tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 16/2025. (II.17.) határozata napirendről 

Javasolt napirendi pontok: 

1.)  A Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottság 2025. évi munkatervének elfogadása 

Előterjesztő: dr. Pleva Dániel bizottsági elnök 

2.) Bihari János Kulturális Egyesület szakmai beszámolójának elfogadása 

Előterjesztő: Gyuris Gabriella Humánszolgáltató Iroda vezetője 

3.) Testületi előterjesztések 

4.) Egyebek 

  

Zárt ülés keretében:  

 

5.) Testületi előterjesztések megtárgyalása 

 



1. napirendi pont: A Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottság 2025. évi munkatervének 

elfogadása 

 

dr. Pleva Dániel: Rá is térnénk az első napirendi pontunkra, ami a Bizottság idei évi 

munkatervének az elfogadása. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése? Nincsen? Akkor 

szavazzunk az első napirendi pontról. 

 

A szavazás eredménye 5  igen  0  nem   1   tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 17/2025. (II.17.) határozata a 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottság 2025. évi munkatervének elfogadásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy a Művelődési, Kulturális és 

Szociális Bizottság 2025. március 16-tól 2026. március 15-ig terjedő időszakra vonatkozó 

munkatervét a határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős:     dr. Pleva Dániel elnök 

Határidő: 2025. február 17. 

 

2. napirendi pont: Bihari János Kulturális Egyesület szakmai beszámolójának elfogadása 

 

dr. Pleva Dániel: Rátérnénk a második napirendi pontra, a Bihari János Kulturális Egyesület 

szakmai beszámolójának az elfogadása. És az egyesület elnöke itt van a körünkben, úgyhogy 

megadnám neki a szót, hogy ha szeretné röviden összefoglalni a beszámoló lényegét. 

 

Boross Sándor: Köszönöm szépen a lehetőséget. A múlt évben is a kéttannyelvű és a Hernád 

utcai iskolában az oktatóink a gyerekeket tanították a néptáncra. Hála Istennek a tanárok és az 

igazgatók is meg vannak elégedve a munkánkkal. Folyamatosan kérik, hogy jelen legyünk. 

Nyári tábort rendeztünk. A nyári tábornál most igaz, hogy kevesebben voltak, mint egy évvel 

ezelőtt, de attól függetlenül jól sikerült. Remélhetőleg ezt is tudjuk folytatni. És hát közben az 

együttes fenntartása is siker ment. 70 éves évfordulós műsorunk volt most január 27-én az 

Operettben. Tényleg nagyon nagy sikerrel. Úgyhogy én röviden tényleg annyit tudok mondani, 

hogy tényleg nagyon-nagyon szépen köszönjünk a bizalmat és az önkormányzatnak a 

támogatását. És igyekszünk a múltunknak is megfelelően a jövőben is magas szinten művelni 

ezt a műfajt és szeretnénk Erzsébetvárosnak a jó hírét is vinni, hogyha máshol lépünk föl, 

esetleg külföldön lépünk föl. De a legfőbb tevékenységünk, hogy a gyerekeket és egy 

egészséges jó generációt kezdjünk fölnevelni. 

 

dr. Pleva Dániel: Nagyon szépen köszönjük a beszámolót és a munkájukat is. Szeretném 

megkérdezni a bizottság tagjait, hogy van-e kérdés? Devosa Gábor jelentkezett először. 

 

Devosa Gábor: Köszönöm szépen. Én igazából csak szeretném megköszönni a munkájukat és 

remélem, hogy a továbbiakban hasonló vagy még nagyobb anyagi támogatást fogunk tudni 

nyújtani. Úgyhogy köszönjük szépen még egyszer. 

 

Boross János: Köszönjük mi is. 

 

dr. Pleva Dániel: Kosztolányi Dénes a következő hozzászóló. 

 

dr. Kosztolányi Dénes: Az én képviselőtársam a Molnár Dominik, az szakmabeli, mert 

néptáncos is és oktat is, tanít is. Őt kérdeztem meg, hogy álljak én ehhez a napirendhez hozzá. 

És azt mondta, hogy Önökkel minden rendben van. És tolmácsoljam szintén a köszönetet azzal, 

hogy még jobban egyetértek a Devosa úrral, hogy az a 6 millió forint egész soványka. Úgyhogy, 



ha ilyen javaslat lesz, hogy Önök további anyagi támogatást kapjanak vagy többet kapjanak, 

mint tavaly. Akkor arra számíthat, hogy négy igen szavazat lesz mellette. 

 

dr. Pleva Dániel: Köszönjük szépen. 

 

Boross Sándor: Hát nagyon-nagyon szépen köszönjük! Szóval hát mindig azt szoktam 

mondani, hogy nem olajos cég vagyunk. Tehát nagyon-nagyon jólesik mindenféle forint 

támogatás és mindig igyekszünk jó helyre költeni. Tehát azt hiszem, hogy az elmúlt 

évtizedekben ezt már igyekeztünk bizonyítani, hogy jó helyre jön. Úgyhogy köszönöm szépen, 

ha esetleg így alakul a dolog. 

 

dr. Pleva Dániel: Lajos Béla a következő hozzászóló. 

 

Lajos Béla: Én is csatlakoznék az előttem szólókhoz, mert, hogy Önökre mindig tudtunk 

számítani Amikor szerveztünk köztéri akciókat, akkor felkerestünk kerületi egyesületet és 

csoportot és Önök mindig eljöttek és az egyik legvidámabb produkciót hozták létre a parking 

dayeken, amiket szerveztünk az elmúlt években. Az új körút projektünkben is részt vettek úgy, 

hogy nagyon szépen köszönjük, hogy mindig megmutatják, hogy milyen szép értékek vannak 

Erzsébetvárosban. 

 

Boross Sándor: Köszönöm és ez így lesz a jövőben is! 

 

dr. Pleva Dániel: Köszönjük szépen. Akkor, ha nincsen több hozzászólás, akkor szavaznánk a 

napirendi pontról. Akkor mehet a szavazás. 

 

A szavazás eredménye  6 igen  0  nem    0   tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 18/2025. (II.17) határozata a Bihari 

János Kulturális Egyesület közművelődési megállapodás alapján benyújtott szakmai 

beszámolójának elfogadásáról 

 

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzatának Művelődési, Kulturális és 

Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy a Bihari János Kulturális Egyesület közművelődési 

megállapodás alapján benyújtott, a határozati javaslat mellékletét képező 2024. évi szakmai 

beszámolóját elfogadja. 

 

Felelős:    dr. Pleva Dániel bizottsági elnök 

Határidő: 2025. február 17. 

 

3. napirendi pont: Testületi előterjesztések megtárgyalása 

 

dr. Pleva Dániel: További jó munkát kívánok. Viszontlátásra. Áttérnénk a 3. napirendi 

pontunkra, ami a testületi előterjesztések megtárgyalása. Esetünkben az 1-es, 2-es, 5-ös, 14-es, 

15-ös, 16-os napirendek lesznek a nyílt ülésen lesznek tárgyalva. A 19-es a zárt ülésen. Az 1-

es napirendi pont a költségvetési rendeletnek a módosítása. Arról szavazunk, hogy ezt a 

napirendi pontot tárgyalásra és elfogadásra javasoljuk-e a testületnek. Akkor szavazzunk erről. 

 

A szavazás eredménye 5   igen  1  nem    0   tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 19/2025. (II.17.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága az ”Javaslat Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros 

Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. évi költségvetésről szóló 6/2024. (II. 21.) 



önkormányzati rendelet módosítására – az előirányzat változások átvezetésére” című napirendi 

pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal  

 

dr. Pleva Dániel: A második napirendi pont a 2025. évi költségvetési rendeletének a 

megalkotása. Devosa Gábor jelentkezett felszólalásra. 

Devosa Gábor: Köszönöm szépen. Én erről már beszéltem irodavezető asszonnyal 

négyszemközt, de azért szeretném jegyzőkönyvbe is elmondani, hogy én nekem nagy 

szívfájdalmam, hogy beszélgettünk itt erről a ruzsinai táborunknak a helyzetéről. És sajnos az 

idei évi költségvetésben továbbra sem szerepel semmilyen forrás arra vonatkozólag, hogy ezt a 

tábort még, ha nem is téliesíteni de legalább elindítani. Búrokat és konyhai eszközöket 

vásárolni, hogy abba az időszakba amikor a tábor működőképes, hogyha nincs ugye téliesítve, 

ahhoz ugye kellenének még klímaberendezéseket felszerelni, mert a teljes gépészet többi része 

az kész van. Én úgy tudom. És, ha bútorokat és konyhai eszközöket tudnánk vásárolni, akkor 

gyakorlatilag tavasztól őszig ez a tábor elég jól tudna működni. Hogyha visszanézünk olyan jó 

pár évvel ezelőtt, azért ennek a tábornak viszonylag magas volt a kihasználtsága. Hiszen 

óvodák, sportegyesületek, civil szervezetek sőt még nyugdíjas programok is voltak ebben a 

táborban. Gyakorlatilag nem egy több száz milliós beruházást igénylő befektetéssel ezt a tábort, 

mivel teljesen fel van újítva a főépülete újra üzemképessé lehetne tenni. És azt gondolom, hogy 

akik voltak már ott, azok vissza tudják nekem igazolni, hogy azért ez egy nagyon szép 

környezetben lévő, nagyon szép épület. És továbbra is javasolnám, hogyha tehetjük akkor a 

bizottság tagjai is nézzék meg ezt a létesítményt. Na ez volna az egyik. A másik pedig az volna, 

a tiszteletteljes kérésem, hogy alkalom adtán, mert én ezt is beszéltem irodavezető asszonnyal, 

hogy az óvodáknak a finanszírozási, fejlesztés beruházási részei az ügye a mostani 

költségvetésben az előző évektől eltérőan az nincs intézményi soronkénti lebontásban. Hanem 

egy nagy, egységes cím sorrendi szakaszba van behelyezve. Nyilván én elfogadom azt az érvet 

e tekintetben, hogy vannak olyan eszközök, mondjuk klíma berendezések, amelyeknek az 

egységes beszerzése sokkal gazdaságosabb, mint darabonkénti beszerzése, de azért jó lenne 

tudni, hogy azok az igények közül, amiket az intézmények leadtak. Én mondjuk a saját 

körzetemben lévő óvodánál tudom, ahol kisebb építési munkálatokra is szükség volna vagy 

festésre idővel, hogy ezek közül mi az, ami megvalósul. Úgy, hogy én ebben szeretnék idővel 

tájékoztatást kapni. Erről a sorról sajnos ez semmilyen formában információ tekintetében nem 

derül ki számomra. Köszönöm szépen. Természetesen nyilván el fogom fogadni a 

költségvetést. Hiszen az elmúlt években is elfogadtam, mert nem szeretnék egyetlenegy olyan 

intézményt vagy működő rendszert instabillá tenni, ami az itt élők helyzetét megnehezíti. De 

én azt gondolom, hogy szerencsésebb volna visszahozni azt a jól bevált gyakorlatot ami itt az 

elmúlt tízen, huszonévekben működött, hogy amikor az intézmények egyeztetik a 

költségvetésüket a pénzügyi irodával vagy a kabinettel, akkor az önkormányzat képviselői is 

tudjanak és vehessenek részt ezeken az egyeztetéseken. Konkrétan az intézményvezetőknek, 

cégvezetőknek tehetik fel a kérdéseiket a tekintetben, hogy az adott költségvetési igény az min 

alapul és, ha esetleg valami nem egyértelmű a képviselő számára, akkor ott arra közvetlenül 

kap az intézményvezetőtől választ. Én azt gondolom, hogy ez egy könnyebb megoldás 

mindenki számára. Az irodák számára, az intézmények számára és a képviselők számára is. 

Köszönöm szépen. 

dr. Pleva Dániel: Köszönjük szépen a visszajelzést és akkor elvisszük a hasznos gondolatokat 

magunkkal. Kosztolányi Dénes. 

Kosztolányi Dénes: Tisztelt bizottság, a Fidesz frakció a költségvetéshez, az idei 

költségvetéshez 11 pontban nyújtott be módosító javaslatokat. Ebből egy mindenképpen érinti 

a mi bizottságunk munkáját. Én ide tartozónak ítélem meg az Erzsébetváros Újságnak a 

finanszírozását. Az a véleményem, és az a véleményünk, hogy a print újságot meg kellene 

szüntetni. Éppen ezért azt javasoljuk, hogy abból az igen tetemes összegből csökkentsék a 



javaslatot 60 millió forinttal, 10 millió közeli összegre. Ez elég ahhoz, hogy online módon az 

újság működhessen tovább. Hiszen a jövő valószínűleg az elektronikus úton való elérés 

előretörését és egyeduralkodását teszi majd lehetővé. Ami az újság megszüntetésének kérdését 

is érinti. Hadd mondjam el nagyon röviden, hogy nem vagyok megelégedve az újság 

információs tevékenységével. Egyetlenegy példát szeretnék Önöknek mondani. A február 6-ai 

számba „Döntés a nagy zsinagóga melletti építkezésről”. Erre a kérdésre, ami a legnagyobb és 

egész belső-Erzsébetvárost érintő kérdést, beruházást, fejlesztést érint. Sikerült összesen 36 sort 

írnia azt hiszem a főszerkesztő úrnak, akit Baráth Józsefnek hívnak. Ez semmitmondóan 

részletezi azt, hogy mi merült fel, hogy merült fel. Elégtelen ez a tájékoztatás arra, hogy a Síp 

utca környékén a zsinagógától egészen a körútig, hogy tudják majd a kerületi lakóink azt, hogy 

itt egyébként milyen beruházás épül és annak milyen problémái vannak. Azt szeretném 

mondani, hogy egy online elérés az pontig elég lenne ahhoz, hogy tájékoztassanak. Persze jobb 

színvonalban is. Ezért én azt javasolom, hogy majd támogassák a képviselőtársaim ezt a 

módosító javaslatunkat, amivel csökkenteni kívánjuk az Erzsébetváros Újságnak a 

finanszírozását. 

dr. Pleva Dániel: Köszönjük szépen a hozzászólást. Az újság nem tartozik a bizottság 

hatáskörébe, de megjegyeztük és várjuk akkor a módosító javaslatokat. Ha nincsen más 

hozzászólás, akkor szavazzunk. Akkor még Bakonyi Karolának megadom a szót. 

Bakonyi Karola: Elnézést. Nagyon örülök, hogy ilyen felelősséggel nézi át a képviselő úr a 

költségvetést. Csak szeretném fölhívni a figyelmét, hogy az idős embereknek viszont ez az 

újság az egyetlen támpont, és én még nem vagyok olyan idős. De én is nagyon szeretem olvasni 

az újságot. És ezen kívül azt olvastam benne, hogy a Síp utcai építkezésnél az érintettekkel 

egyeztetve döntöttek így, és én nagyon várom, hogy fejlődjön a belső-Erzsébetváros. 

Köszönöm. 

dr. Pleva Dániel: Köszönjük szépen. Én nem látok több hozzászólásra jelentkezést. Most látok 

Kosztolányi Dénes, viszontválasz. 

dr. Kosztolányi Dénes: Elnök úr azt tetszett mondani, hogy ez nem tartozik a bizottságunk 

hatáskörébe. Én minden lapszámot alaposan áttanulmányoztam. Az újság fele a kulturális és 

művelődési kérdésekkel foglalkozik. Itt a február 6-ai számba, és a Magyar Kultúra Napjáról 

egy 2, 3, 4 oldalban számol be az újság. Tehát én azon csodálkozom, hogy az újság, ami arról 

ír, hogy hogy működünk mi bizottságilag, vagy az önkormányzatnál mi a helyzet, hogy az ne 

tartozna a mi bizottságunk hatáskörébe. Ami, ami a volt polgármester asszony észrevételét 

érinti. Örülök, hogy nem aggódik. 

dr. Pleva Dániel: Köszönjük szépen, Akkor én ezt most szeretném, szeretném szavazásra 

bocsátani, hogy tárgyalási elfogadásra ajánljuk, javasoljuk e ezt a napirendi pontot. Akkor 

szavazzunk most. 

A szavazás eredménye  4  igen  1  nem   1    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 20/2025. (II.17.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága az ”Javaslat Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros 

Önkormányzatának Képviselő-testülete 2025. évi költségvetési rendeletének megalkotására” 

című napirendi pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 



dr. Pleva Dániel: Továbbmehetünk az 5-ös napirendi pontra, ami a szociális támogatásokról 

szól. Ezt is akkor szavazzunk arról, hogy ezt tárgyalásra és elfogadásra javasoljuk-e a 

testületnek. Szavazunk most. 

A szavazás eredménye 6   igen 0   nem   0    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 21/2025. (II.17.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága az ”Javaslat a szociális támogatások és szociális 

szolgáltatások, valamint a pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó 

gyermekjóléti ellátások igénybevételének helyi szabályozásáról szóló 6/2016. (II.18.) 

önkormányzati rendelet módosítására – új ellátási forma bevezetésére” című napirendi pontot 

a Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

dr. Pleva Dániel: A 14-es a következő napirendi pont, amiről beszélnünk kell, az Erőművház 

Nonprofit Kft-vel kapcsolatos döntések. Kosztolányi Dénesnek látom a jelentkezését, 

megadom a szót. 

dr. Kosztolányi Dénes: Köszönöm szépen. Szokás szerint tisztelt bizottság csak az a kérdésem, 

hogy elnök úr meghívta-e az ügyvezető asszonyt? 

dr. Pleva Dániel: Erre én nem fogok válaszolni, hanem átadom a szót Czikora Petrának.  

Czikora Petra: Ügyvezető asszony a testületi ülésre került meghívásra, mivel ez a testület 

témája. Úgyhogy ezért nem hívtuk meg. Úgyhogy a kérdésre nem így válaszolni. Elnézést 

kérek, hogyha ez itt most nehézséget okoz. 

dr. Kosztolányi Dénes: Nem okoz nehézségest. Elégtelennek tartom ezt az eljárást. Kap 

félmilliárd forintot, 50.000.000 forintot. Szabad rendelkezésű pénzt, és nincs itt, hogy megvédje 

ezt, hogy elmondja, hogy mire kívánja költeni a dolgokat! Hogy létezik az, hogy ennyire lenézik 

a bizottságot, ez hihetetlen! Különösen ne nyilatkozzon az ő nevében, neki kellene, hogy itt 

legyen. 

Czikora Petra: Én kérek elnézést, nem az ő nevében szerettem volna nyilatkozni. Az Iroda 

nevében kértem elnézést. 

dr. Pleva Dániel: Én pedig szeretném kérni, hogy szelídebb hangnemet üssünk meg, ha ilyenről 

van szó. 

dr. Kosztolányi Dénes: Egész szelíd hangnemet fogok megütni, Megdicsérem a Gálvölgyi 

ügyvezető asszonyt. Megállapítom, hogy nem esett messze az alma a fájától elővarázsolt 

50.000.000 forintot, szabad rendelkezésű pénzt, amivel év végén kell, hogy elszámoljon. Ez a 

korábbi években is így ment? És utólagos, fölvesz valaki 50.000.000 forint előleget, aztán arra 

költi, amire akarja és akkor majd mi képviselő év végén esetleg tudomást szerzünk arról, hogy 

hogy áll ez az egész dolog? Mondhatnék én, ha itt lenne, akkor lett volna vele érdemi 

megbeszélnivalóm. Ugyanis ahhoz, hogy valaki nekiálljon és megteremtse itt a kerületünkben 

a kulturális közeget és a művelődési dolgokat, ahhoz onnan kellene kiindulni, hogy először is 

most mi a helyzet itt a kerületben? A helyzet rettenetesen siralmas, Úgyhogy szerettem volna 

őt ösztökélni arra, hogy minél jobb munkát végezzen, de majd akkor a testületi ülésén. 

dr. Pleva Dániel: A testületi ülésen erre mindenképpen lehetőség adódik. Szűcs Balázs 

alpolgármester kért szót. 



Szücs Balázs: Köszönöm a szót elnök úr. Továbbra se értem Kosztányi Dénest, tehát hogyha, 

ha előtte van az anyag, akkor miért csinálunk úgy, minthogyha erről nem nyilatkozna. Hát ott 

van az előterjesztésben, hogy mire akarja költeni, pontosan látja, a közszolgáltatási 

szerződésben elolvasta volna, hogy ugyan változik az elszámolása az Erőműháznak, de ez 

továbbra is havonkénti elszámolással történik. Nem tudom most miért kell hangulatot kelteni 

és hisztériázni, mikor pontosan látjuk, hogy mi van előttünk. Arról kéne beszélni, ami előttünk 

van, de ahogy látom a Fidesznek erről semmilyen szakmai elképzelése nincsen. Köszönöm 

szépen. 

dr. Pleva Dániel: Kosztolányi Dénes rövid viszontválasz. 

dr. Kosztolányi Dénes: A viszontválasz. Alpolgármester úr, hisztériázni maga szokott! Én 

legfeljebb föl vagyok háborodva, mélységes azon az eljáráson, ahogy itt önök az ügyeket 

kezelik és ahogy a bizottságot semmibe se veszik. Pedig látom egy másik holnapi napirendbe, 

hogy maga természetesen 10-szer többet ér, mint én és ez anyagilag is kifizetődik önnek. Hát 

ehhez csak gratulálni tudok. 

dr. Pleva Dániel: A napirendi pont vitáját akkor ezen a ponton szeretném lezárni és szavazásra 

bocsátani, hogy javasoljuk-e támogatni tárgyalás és elfogadásra a testületnek ezt a napirendi 

pontot. 

A szavazás eredménye  4  igen  1  nem   1    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 22/2025. (II.17.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága az ”Javaslat az ERöMŰVHÁZ Nonprofit Kft-vel kapcsolatos 

döntések meghozatalára cégnév változás, telephely és közfeladatellátási szerződések 

módosítása tárgyában” című napirendi pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és 

elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

dr. Pleva Dániel: 15-ös napirendi pontunk következik, az óvodákba történő jelentkezés 

módjáról és a felvételi időpont meghatározásáról szól a napirend. Akkor erről kérem, hogy 

szavazzunk, hogy támogatjuk-e, javasoljuk-e tárgyalásra és elfogadásra. 

A szavazás eredménye  6  igen  0  nem    0   tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 23/2025. (II.17.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága az ”Javaslat az óvodába történő jelentkezés módjáról és az 

óvodai felvételi időpont meghatározásáról szóló döntések meghozatalára” című napirendi 

pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

dr. Pleva Dániel: És akkor rátérnénk a 16-os napirendi pontra, ami a 2025/2026-os 

drogstratégia elfogadásáról szól. Nem tudom van-e, szeretne-e ehhez valaki hozzászólni? Ha 

nem, akkor kérem szavazzunk, hogy javasoljuk-e? 

  



A szavazás eredménye 5   igen  0  nem   1    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 24/2025. (II.17.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága az ”Javaslat 2025-2026 közötti időszakra vonatkozó 

Drogstratégia elfogadására” című napirendi pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és 

elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

dr. Pleva Dániel: Jön a 4. napirendi pontunk, az egyebek. Valaki szeretne itt? Czikora Petrának 

megadom a szót. 

Czikora Petra: Köszönöm szépen. Csak a bizottság felé egy technikai jellegű információm 

lenne. Március elején kerül kiírásra várhatóan a civil és egyházi szervezetek részére az éves 

pályázati felhívás és rendkívüli ülésre valószínűleg számítani kell. Ezt nem egyeztettük 

előzetesen, de várható lesz. 

dr. Pleva Dániel: Jó? Nagyjából milyen dátum? 

Czikora Petra: Hát szerintem a március 3-a hétfőn. De azt még egyeztetjük, jó? Magát a 

tartalmát akkorra terveztük összeállítani. De azt még pontosan nem tudom. 

dr. Pleva Dániel: Rendben. Köszönjük szépen az információt. Akkor ezennel a nyílt ülés 

végére értünk. Akkor igen. Igen, persze. Akkor még Bakonyi Karolának megadom a szót. 

Bakonyi Karola: Igen, elnézést kérek. Talán Kosztolányi úrnak is örömet fogok szerezni. 

Bizonyára emlékeznek, hogy a bizottságunknak is dönteni kellett arról, hogy elsőkötetes fiatal 

költőket támogat a kerület. Ez szakmám is, szívügyem és a kultúra is, és nagyon örültem, hogy 

ezt teljes egységben megszavaztuk és örömmel jelentem, hogy tegnap a K 11-ben megtörtént 

az első kötetek bemutatása. Ennyi aranyos, tehetséges embert még együtt, egyszerűen a kultúra 

ünnepe volt és köszönöm Szűcs Balázsnak, hogy ezt kitalálták és megvalósították. Köszönöm. 

dr. Pleva Dániel: Köszönjük szépen. 

Az elnök bezárja a Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottság rendes nyílt ülését 13 óra 24 

perckor.  

A Bizottság 2025. február 17-ei nyílt ülésén 16-24. szám alatt hozott határozatot. 
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